
                                                                                                                  

 

 

Referat af ordinær generalforsamling  

lørdag den 8. juli 2017 

Formanden bød alle velkommen i sommerregnen! Der var ca. 40 deltagere til 

generalforsamlingen. 

1. Valg af dirigent – Frank blev valgt. Han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt 

 

2. Formandens beretning – Beretningen blev taget til efterretning – se den på foreningens 

hjemmeside 

 

3. Regnskab for 1/1 2016-31/12 2016 – Polle forelagde regnskab, som blev godkendt 

 

4. Fastlæggelse af kontingent samt indskud for nye medlemmer. Bestyrelsen foreslår uændret 

kontingent. Det blev godkendt af generalforsamlingen.  

 

5. Indkomne forslag:  
 

1. Nabohjælp. Ved Lisbeth og Niels Gyring – det foreslås, at grf. Bavnehøj opfordrer 

medlemmerne til at støtte Nabohjælp.dk, og at foreningen indkøber og opsætter 5 skilte. 

Det vil beløbe sig til 2.500 kr. – ved indfaldsvejene til foreningens område. 

Der var kun positive udtalelser – forslaget blev godkendt enstemmigt! Der indkøbes 5 skilte, 

der opsættes ved indfaldsvejene. Der søges om tilladelse hos Halsnæs Kommune til at bruge de 

skilte, der er opsat af kommunen.  

Invitation til medlemmerne med opfordring til at oprette en profil på www.nabohjaelp.dk 

udsendes snarest.  Meddel gerne bestyrelsen, at man er med, hvorefter der oprettes en 

gruppe. 

 

2.  Vejvedligeholdelse: Ved Lisbeth og Niels Gyring Det foreslås, at generalforsamlingen 

bemyndiger Bestyrelsen til at udbedre skader på de veje, som størsteparten af medlemmerne 

bruger. Det er Kirkebondevej, Strandgårdsvej og Klintevej, med et total beløb som 

generalforsamlingen fastsætter.  

Forslaget blev diskuteret. Bestyrelsen skal komme med et konkret forslag til næste 

generalforsamling med hvilke veje, der skal repareres, og med flere forskellige tilbud. Der 

rettes henvendelse til Halsnæs Kommune om, at skærpe tilsynspligten af veje ved byggerier i 

området .  

 

6. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer: 

På valg er Nanna, Hanne og Morten. Alle stiller op til genvalg. Alle blev genvalgt 

 

Bavnehøj Grundejerforening  

 

http://www.nabohjaelp.dk/


 

7. Valg af revisor. Frank blev genvalgt. 

 

8. Eventuelt:  

 

Tilmelding til førstehjælpskursus den 26. august sker via Nina på mail: nina.bjorlig@gmail.com. 

Der kan være maks 16 deltagere på kurset efter først til mølle princippet. 

 

Herunder information vedr. kystprojektet ved Nanna/Hald til Hel Strand borgergruppen. 

Der blev uddelt en orientering om Nordkystens Fremtid – denne findes på Bavnehøjs hjemmeside.  

Efter mange udtalelser og diskussion kunne man konkludere, at finansieringsmodellen med de 300 

meter ikke er nok, og der skal arbejdes for, at alle i Hald Strand området bør være med til at betale. 

Fokus ligger stadigvæk på at prioritere sten over sand, men sand bliver også en del af projektet 

uanset, hvilke betragtninger der er om, at sand flytter sig for hurtigt og derfor ikke er en holdbar 

løsning.  Pga kommunevalget er det ikke sandsynligt, at der kommer et konkret udspil til både de 

tekniske løsninger (kun sand vs. en sand/sten kombination) eller betalingsmodel før foråret 2018.   

 

Nanna opfordrer alle grundejere til at reagere og medvirke til at påvirke beslutningerne, fx med 

læserbreve.  Når der er konkretet udmeldinger om projektet Nordkystens Fremtid, indkalder Hald 

til Hel Strand til fællesmøde – eventuelt som stiftende generalforsamling for Hald til Hel Strand som 

strandlaug. 

 

Bestyrelsen siger med en vingave tak til Maria for el, til Leon for græsslåning, til Søs og Henrik for 

telt opmagasinering og til Frank for hvervet som dirigent.  

 

Så skinnede solen igen over Hald Strand! 

 

Ref. HK 
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